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Protokoll från samrådsmöte finskt 
förvaltningsområde 
 

Datum: 2024-02-22 

Plats: Folkets hus, Lokal Kronos 

Tid: 15.00 – 17:00 

Närvarande: 
Sofia Lindholm, kommunalråd, kommunstyrelsens förste vice ordförande 
Kaarlo Kahra, Trollhättans finska förening 
Matti Tynjälä, Trollhättans finska förening 
Kalle Sova, finska pensionärsföreningen Ketterät,  
Salli Hakala, finska pensionärsföreningen Ketterät 
Antti Karjalainen, finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling 
Riki Kuivalainen-Rödström, svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet 
Markku Viitanen, Finlands konsulat 
Katja Pulkkinen, finsk språkservice, koordinator och mötesplatsverksamheten 
Johanna Linnarsson, hållbarhetsstrateg och koordinator 
Florian Lindblom O´Hara, kommunikatör Folkets hus (t.o.m. 16.00) 
 

Mötets öppnande 
Ordförande Sofia Lindholm, förklarade mötet öppnat och hälsade deltagarna välkomna, 

Justerare Att justera dagens protokoll utsågs Kaarlo Kahra – Johanna kontaktar 
honom när det är dags att skriva under. 

Föregående mötesprotokoll Föregående (2023-12-13) mötesprotokoll har 
skickats ut till deltagarna och inga synpunkter har inkommit så det kan läggas till 
handlingarna. 

Florian Lindblom O´Hara från Folkets hus berättar om finsk bio 2024 
Florian berättade om hur Folkets hus arbetar med finsk kultur. Under våren kommer de 
visa tre finska filmer och samrådet fick möjlighet att välja ut den sista filmen.  
Florian berättade även om en finsk teater som de köpt in till hösten som heter ”Siri på 
spänd lina” och ställde frågan till samrådet vad de hade tyckt om att få med en finsk artist 
på Trollhättans Jazz och Blues-festival.  

Florian avslutade med att ge samrådet en rundvandring genom Folkets hus. 
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Redovisning 2023 
Johanna gick igenom den slutgiltiga redovisningen för statsbidraget 2023 som nu 
skickats in till Länsstyrelsen i Stockholm.  

Ekonomisk avstämning 2024 
Johanna visade en redovisning över hur statsbidraget använts för 2024. Tanken är att 
göra denna redovisning på varje samråd för att deltagarna lättare ska kunna följa hur 
statsbidraget används under året.  

Ansökan av bidrag 
Ansökningsförfarandet vad gäller bidrag från statsbidraget behöver formaliseras och 
därför har Johanna tagit fram en ansökningsmall som underlag för bidragsansökningar. 
Mallen är både på finska och svenska och ska fyllas i och skickas in till Johanna vid 
önskemål om bidrag. Mallen skickas ut till föreningarna. 

Läget inom respektive förening – aktiviteter/behov mm 
Finska föreningen 
Fortsätter med aktiviteter enligt tidigare, på tisdagar och torsdagar. De märker av att 
medlemsantalet minskar i föreningen. 

Ketterät 
Har sin verksamhet på måndagar och onsdagar. Har samma erfarenhet som Finska 
föreningen vad gäller att medlemsantalet minskar.  

Finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling 
Gruppen träffas numer på söndagar kl. 16:00 för kaffe och gemenskap. Gruppen har färre 
medlemmar på grund av att vissa flyttat till Finland och vissa är i Spanien över vintern. På 
lägergården i Gräfnäs träffas medlemmar från Borås, Göteborg och Trollhättan.  

Svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet 
Svenska kyrkan planerar för finska vårdagar där en föreläsare är inbjuden för att prata om 
konflikten i Israel och Palestina.  

Finlands honorärkonsul/översättare 
Det har anställts en ny finsk konsul i Göteborg. Markku kommer att vara bortrest mellan 12 
mars och 30 april och under den tiden får de personer som behöver stöd vända sig till 
konsuln i Göteborg. 

På gång  
En ny Facebook-sida för Finskt förvaltningsområde i Trollhättan kommer startas upp och 
administreras av Katja.  

KESKI-projektet fortsätter fram till i mitten av april då slutredovisning av projektet ska 
redovisas till Länsstyrelsen. En ungdomskonferens för nationella minoriteter planeras i 
Skövde den 15–16 mars.  
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Tider för samråd och öppet samråd 2024 
Samrådet diskuterar ev. tema för möten under året. Kommunikation/Information är ett 
önskat tema för samråd. På det öppna samrådet fanns en önskan om att få höra om 
trygghetsarbetet och bedrägerier.  

  Planerade datum för kommande samråd: 

•  28 maj 2024 kl. 15:00 – 17:00  
• 17 september kl. 18.00-20.00 - Öppet samråd 
• 4 december kl. 15.00 – 17.00 

Övriga frågor 
En fråga som lyftes är lokalen Valkyrian och vad som kommer att hända med den. I 
diskussion med tjänstepersoner på kommunen har föreningarna fått veta att anledningen 
till att lokalen inte renoveras är att den eventuellt ska säljas. Tjänstepersonerna hänvisar 
till att det är politiken som bestämmer om försäljning. Sofia som kommunalråd har inte 
hört att det pågår diskussioner politiskt om försäljning av Valkyrian och lovar att 
undersöka saken och återkomma. 

En fråga som lyfts är hur det ser ut med arvodering i samråden i övriga 
förvaltningsområdeskommuner? Samrådet efterfrågar en genomgång på nästa möte 
kring hur andra kommuner arbetar med finskt förvaltningsområde.  

Mötets avslutande 
Ordförande Sofia Lindholm tackade för ett bra och engagerat möte och avslutade 
detsamma. 

 

 

  

____________________________                            ____________________________ 

Sofia Lindholm, ordförande                                     Johanna Linnarsson, sekreterare 

 

 

_____________________________ 

Kaarlo Kahra, justerare 

 


